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Deelnemers: 
Coen Raas, Lies Meesen-Deburghgraeve, Jeanine Matthijs, Ilse Buijsrogge, Jacqueline de Ridder, Marieke Kwast, Grace Van 
Lysebetten, Veerle de Bruin, Marco Coolsen, Jackelien van den Boom, Simone de Burger, Leon Remerij va 19.00 uur 

Afwezig: Konrad vd Velde, Indy-Eléona van Poecke (ziek), vacature leerlinglid 

Start: 16:30 uur. Directie sluit aan vanaf 18:00. Leon sluit aan vanaf 19:00 uur. 
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Opening 
 

Nieuwe leden 
We hebben een nieuw lid. Marieke Kwast. We hebben ook 6 aanmeldingen voor de vacature bij de 
leerling geleding. Konrad heeft aan ICT gevraagd een stemformulier te maken zodat leerlingen kunnen 
stemmen. 
 

Nieuws 

Nieuws vanuit leerlingen en ouders 
Er komen een paar vragen over de (tijdelijke) 2tk verhuis. Er is een brief naar de ouders gestuurd en er 
was met applicatiebeheer afgesproken dat het rooster pas daarna de lucht in mocht. Dit is blijkbaar niet 
helemaal goed gegaan. Directie komt hier nog terug. 
Er wordt door de leerlingen op de Gildenstraat gemeld dat er geen plaats is in de aula. Dit is bij directie 
bekend en ze zijn ermee bezig. 
 

Stand van zaken Smartphonebeleid 
Er zijn bevragingen geweest en de resultaten zijn binnen. De directie komt hierop terug tijdens de 
volgende MR. 
 

Schoolplan  
Het fundament blijft intact maar er moeten toch wat accenten worden aangebracht. Volgende week 
wordt hier als het goed is de laatste hand aangelegd. Er wordt geprobeerd dit voor de volgende MR 
klaar te hebben. 
 

Activiteiten voor leerlingen, budget 
Hoe komt het dat het Lodewijk meer budget kan inzetten dan het Reynaert. Het budget wordt bepaald 
door aantal leerlingen, de ouderbijdrage, die minder wordt omdat deze niet meer verplicht is. Vandaar 
uit worden alle excursies, leerlingenfeesten etc… betaald. 
 

Inspectie 
In Mei kregen we het bericht van de inspectie dat ze langs zouden komen. Alles wat we uit de kast 
hebben moeten trekken heeft ervoor gezorgd de puntjes op de i te zetten. Het rapport hiervoor komt 
volgende keer op de agenda op 7 November. 
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Vaste agendapunten 
 

Update Nieuwbouw 
Er zijn wat aanpassingen gedaan met de Kiss and Ride. Alles gaat opschuiven, waaronder de sportkooi 
en de fietsenstalling. De gemeente heeft laten weten dat de bewoners van de Carmelweg nu akkoord 
zijn maar de bewoners van de Zoutestraat en de Zandstraat moeten ook nog akkoord geven met de 
nieuwe plannen.  De sportkooi komt daar waar nu de basketring staat. Zo min mogelijk op het 
sportveld. 
7 November kan de directie ons wat plaatjes laten zien. 
Dit jaar komt er weer een bespreking in de secties over werkruimtes en bij de leerlingen voor de 
leefruimtes in de school. 
 
Vorderingen klooster 
De balken die nu in de school liggen zijn voor de restauratie van de grote pui aan het binnenplein. 
Er worden gesprekken gevoerd over wie er eigenaar is van de rekening van het plafondverhaal zodat er 
weer lessen, mensen en leerlingen in kunnen. Als het beslist is kan dit wel vrij snel gebeuren. 
 

Update Veiligheid 
Er is een stichting brede arbo-commissie in het leven geroepen. Jack Mannaert is hoofd 
arbeidscommissie. Hier komen alle veiligheidsaspecten aan bon. Er wordt gewerkt aan een stichting 
breed veiligheidsbeleid. Dit ligt op het bord van de GMR. 
De school is bezig met scholing in het kader van de veiligheid. BHV, gevaarlijke stoffen, 
gehoorproblematiek etc.. 

 
Kwaliteit 
De MR bevraagt de directie en of CVB hierover en dat is dit keer: Na de inspectie, hoe nu verder.... 
Er wordt bijvoorbeeld voor de rapportvergaderingen in zicht hebben bij welke leerlingen het niet goed 
gaat. Hierdoor kunnen we docenten en leerlingen beter helpen. 
Hoe zit het met de onbevoegde docenten en ook met de docenten die niet zo bekwaam zijn. Het 
overzicht van onbevoegde mensen is vorig jaar aangeleverd bij de MR. We hebben een goed 
functionerend schoolopleidersteam. We hebben redelijk wat docenten in opleiding. Er loopt bij een 
aantal collega’s een gesprekscyclus. Dit is men niet gewend en mede daarom zijn/komen er ook 
lesbezoeken, startgesprekken met alle docenten etc. Er worden dus stappen gezet. 
Er is een goed zicht op de mensen en wordt voor gezorgd. Bij sommigen vergt dat veel tijd maar het is 
nodig. Er zijn ook al gesprekken geweest met leerlingen. Maar dat zijn erg moeilijke gesprekken omdat 
je wil vragen naar het welbevinden van de leerlingen en ervoor zorgen dat het geen roddelen wordt. 
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Documenten 
 

Schoolregels 
Ziekmelden bij toetsen tijdens de dag staat dat de oa naar huis belt, maar dit klopt niet want dit doet de 
receptie. Er wordt gekeken om het aan te passen. We vinden het zo voor nu prima want de leerlingen 
weten hoe het werkt. Volgend schooljaar kan de aanpassingen opnieuw worden aangeboden. 
We hebben het even over inhaaltoetsen. De docent en de leerling maken samen de afspraak. 
Er staat ook iets in over het aantal proefwerken. Dit wordt verder opgepakt in het toetsbeleid.  
Het zou eruit gehaald worden maar het staat er nog in.  
We moeten wat exacter aanleveren bij de directie wat we precies willen veranderen/versoepelen. 
Sigaretten worden bijvoorbeeld niet genoemd.  
Is er een regel voor 3 of meer tussenuren? We moeten hierbij wel rekening houden met clustergroepen 
waar dit bij bepaalde pakketten wel moet kunnen voorkomen. 

 
Wijziging bevorderingsnormen/overgangs- en doorstroomregels 
Wat is een afdeling? Is voor ouders niet duidelijk. Afdelingen zijn Havo, Vmbo.  
NB2 moet er waarschijnlijk nog uit (blz 12) want het lijkt niet helemaal in verband te staan. 
 

Taal en Rekenbeleid 
Taalbeleid is toegevoegd, rekenbeleid volgt naar verwachting in oktober samen met burgerschap en 
digitale geletterdheid. 
Aanbieden van maatwerk door middel van fix en foxuren. Er zijn veel leerlingen die het niet serieus 
gemaakt hebben. Er was een procedure om duidelijk te maken dat dit gevolgen zou hebben maar er is 
toch iets misgegaan. Ook hebben blijkbaar Diatoetsen die niet zijn gemaakt hebben wel een score 
gekregen.  
Ook maakten ouders de opmerking de uitslagen van de Diatoetsen niet te hebben gezien, 
ondanks dat deze met de rapporten zijn meegegeven. Dus mogelijk kunnen deze (zeker in 
gevallen van noodzakelijke remediëring (ook)) digitaal bij de ouders worden aangeleverd. 
 

Nieuwe PTA’s 
De nieuwe ptas zijn aangeleverd op 4-07 per mail + in de mail staat ook info over de checklist nieuwe 
PTA 24-25. Formeel is dit ter instemming. Het wordt allemaal gecheckt door de examencommissie. 
Leon is aangesloten om vragen te beantwoorden. Er is dit jaar nog geen leesbaardere versie. Er wordt 
wel gewerkt aan verbeteringen. 
 

PTA algemene informatie schooljaar 24-25 
Dit heette voordien addendum examenreglement, dat klopt nu niet meer. Examenreglement 1 en 2 ligt 
bij de GMR ter instemming (Wieteke). 
PTA algemene informatie is een stuk wat leesbaarder gemaakt moet worden. Dus men is ook bezig met 
een examenboekje voor leerlingen en personeel. 
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PTA-proces voorstel 
Dit is een in de stichting afgestemd PTA-proces. Er is per school een PTA-coördinator. In beide tabellen 
staan de namen van dit moment. De opdracht is in maart april. In mei worden ze gecheckt. Waarom 
moet het zo vroeg klaar zijn? Het is belangrijk dat het voor de vakantie klaar is en Mei is dan misschien 
vroeg maar als wij in ons toetsbeleid afspraken maken dan is het aan de examencommissie om dit te 
checken en dat kost ook tijd. Er is dus een stap toegevoegd, namelijk de examencommissie, wettelijk 
verplicht dus er moet meer tijd worden ingebouwd. Het is een log en steeds logger systeem aan het 
worden op deze manier. Je hebt meer ruimte om aan de achterkant te gaan controleren.  
Moet het voor een cohort of moet het voor een jaar? 1 oktober moet alles binnen zijn voor 1 jaar. Deze 
gaat mee in de evaluatie.  

 
Schoolgids 
Nieuw plaatje, nieuwe inleiding. Dit is precies hetzelfde als vorig jaar. 
Het is coachafhankelijk of er wordt aangemeld bij de zorgcoördinator/verpleegkundige. Er zit veel 
verschil in. Misschien kunnen we de boomstructuur nog een keer met de coaches te delen. 
Er zit een optelfout in het document (240 ipv 241). 
Op de infoavond op Havo is er niets gedeeld over de buitenlandreis. De tip van de MR is dat het op 
vmbo en havo tegelijkertijd geïnformeerd worden. Boekje en info zijn op Gildenstraat uitgedeeld 
tijdens de kennismakingsavond. 
Financiën schoolreizen bijdrage? Het lijkt dat de buitenlandreizen hier ook door bekostigd worden. 
De gymkleding wordt bekostigd door school in de brugklas. 

 
Evaluatie resultatenplan 23-24 
Niet alles is gelukt. Sommige dingen duren wat langer. De school is wel in beweging als je dit ziet. 
Mensen beginnen eraan te wennen dat er ook wordt gedaan wat er wordt gezegd. 

 
Nieuw resultatenplan 24-25 
Deze komt op de volgende MR (7-11-2024) 

 
Nieuwe notitie MAS 
Mas betekent maatschappelijke stage.  
Wel of niet verplicht? Zoals het nu op de website staat is het nog niet verplicht. Als we met deze notitie 
instemmen wordt het verplicht voor de 3e klas. De uren moeten worden aangepast naar 20 uur voor 
beide locaties. Er komt druk op als het in de overgangsnormen komt. Dit is dan vanaf het lopende 
schooljaar. Advies om het in de 2e al te vertellen want dan zijn ze nog enthousiast. Het is wel fijner als je 
er 2 jaar voor hebt. Het is in 4havo en 4T blijkbaar niet duidelijk dat het voor hen niet verplicht is.   
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Beeldvorming 
 

Teams? 
Heeft er iemand hulp nodig? Lukt het via de helpdesk of moeten we Harry een keer uitnodigen. 
 

Etentje MR? 
Misschien is het leuk om dit weer na stavoor te doen? De directie vraagt data na. 
 

Stavoor? 
Willen we een vervolg op de cursus van vorig schooljaar? Opfrissen, wat hebben we bereikt en wat kan 
er aangescherpt worden. Het hoeft van de MR geen hele dag te zijn.  
 
Vragen van ouders 

Versneld invoeren van de byod 
De informatie vanuit de verhuurder van de laptop is er commercieel en geeft niet een duidelijk beeld 
van de verschillende opties. Je wordt vooral overtuigd dat huren de beste oplossing is en dat koop niet 
is aan te raden. Terwijl voor beiden wat te zeggen is! 
Ouders vonden het te commercieel en te gekleurd. Iedereen is vrij maar dit was niet helemaal duidelijk 
en werd ook afgeraden door het bedrijf. Dit is door de directie ook al teruggeven aan de rent company. 

 

Buitenlandse reis/internationalisering 
Vragen van ouders:  
• Bij de overstap na kerstvakantie van Havo naar VMBO-t is het niet meer mogelijk om aan te sluiten bij 
de buitenlandse reis. Dit is jammer, dan maken deze leerlingen geen buitenlandse reis mee op het 
Reynaertcollege. Is daar iets op te verzinnen? Er wordt in zo’n geval altijd gekeken bij welke reizen er 
nog plaats is en daar kunnen ze wel aansluiten. 
 
 
• Graag verheldering over de reis naar Berlijn. VMBO-T gaat met de bus. HAVO met de trein wat is 
daarvan de reden? Zijn deze kosten goed vooraf met de ouders afgestemd? Locatie Zoutestraat is 
vroeger vertrokken vandaar het andere vervoermiddel. Het programma ziet er ook anders uit. Daarom 
zijn de kosten ook anders.  
• In de thuisblijfweek worden de kinderen op school verwacht die geen reis maken. Bij de een is het 
verplicht om naar school te komen/bij de ander niet? Hoe komt dit?  
Dit is altijd verplicht. Er zijn uitzonderingen gemaakt voor leerlingen met speciale onderwijsbehoeften. 
Er zijn wel veel ziekmeldingen die week. 
 

Toetsen 
Vragen van ouders:  
• Wat is het beleid als het gaat om toetsen waarbij niet alle stof is aangeboden? 
• Nu worden er open-boek toetsen gegeven? Er mag dit als docent mag zelf beslissen of je een 
openboek toets doet mits het in de pta staat of over behandelde stof gaat. 
• Ook zien we dat er docenten zijn die nog even een extra hoofdstuk proppen in het programma > lijkt 
ons niet wenselijk! 
De hele school was er gisteren van overtuigd dat er veel moet verbeteren.  
Het proces m.b.t. het toetsbeleid is in gang gezet.  
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Rondvraag 
We willen volgend zeker de laatste MR niet meer laten vervallen want dit is vorig jaar bij niemand goed 
bevallen.  
Bij de OPR komt de begroting op de agenda. 
Ouderavonden komen op de jaarkalender zodat ouders erom heen kunnen plannen. Vorig jaar stond 
niet alles van de jaarkalender op de website. Dit wordt genoteerd. 

 
Notulen 
De notulen van de vorige 2 vergaderingen zijn bij deze goedgekeurd. 
 
Bij de notulen van 13-6 wordt nog wel de opmerking gemaakt dat de jaarkalender met betrekking tot 
de laatste schooldagen niet op de website stonden zoals werd verteld bij navraag. 
 


